
JE DAVEK REŠITEV?
»S TEM, ko bomo obdavčili lastnike hlš
in stanovanj, ki oddajajo sobe v najem,
lahko dosežemo dvojni učinek,« je dejal
na 48. seji odbornik Janko Šinkovec.
»Ena možnost je, da ta človek, ki si je
doslej koval dobiček na račun nevzdrž-
nega pomanjkanja stanovanj, poslej pač
ne bo več oddajal sob in stanovanjski
problem se bo še zaostril. Verjetno pa
ne bo malo takih, ki bodo služili še na-
prej — stroške, ki si jih bo nakopal z
novim davkom, bo prepi-osto vkalkuliral
v ceno in tako bodo najemnine še višje.
O teh stvareh se bomo morali še pogo-
varjati.«


